
VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z PORADY 

       ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 10. 12. 2019 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni: prof. Seidl, doc. Horák, PhDr. Hlinovská, PhDr. Moravcová 

 

PROGRAM: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

1.1 Úkoly splněny. 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel informoval o opravě fasády, atiky jsou již opravené, oprava je náročnější – znovu začnou práce  

      na konci března, budou probíhat do konce června (deadline v případě problémů je pro opravu konec 

      srpna 2020). 

 

2.2 Ředitel informoval, že v rámci IS se pracuje na propojení pošty s Outlookem. 

 

2.3 Ředitel informoval o odeslání výkazu do SIMS dne 30. 10. 2019 – k tomuto datu jsme měli 404  

       studentů. Ke konci listopadu 2019 došlo k úbytku studentů na 388. Ředitel apeloval na práci  

       se studenty. Nárůst u jednotlivých oborů: VS - 8 %, PA + 1 %, ZZ + 33 %, u ZZ došlo k nárůstu  

       v kombi formě. Nábor dopadnul velmi dobře.   

       

2.4 Ředitel informoval o dotacích pro další roky – v roce 2020 musíme zažádat o dotaci, v plánu je zažádat  

      o navýšení financí. 

2.5 Rektorka informovala o stavu žádostí o akreditace studijních programů. Přišlo rozhodnutí o akreditaci  

      programu PA, akreditace na 5 let s tím, že po 2 letech je nutné předložit kontrolní zprávu o personálním  

     zabezpečení, zaměřenou také na publikační činnost a systém opor. U programu VS máme doporučení    

     akreditace na 10 let s kontrolní zprávou po 4 letech. Do konce roku 2019 bychom měli obdržet definitivní  

     zprávu. 

  

 



 

      U programu ZZ máme kladné stanovisko MZ, ke konci listopadu byla žádost o akreditaci odeslána na  

      NAÚ – došlo ke změně garanta místo doc. Horáka bude garantem Mgr. Pekara. 

      U žádosti oboru fyzioterapie se zatím řeší personální problémy s obsazením oboru vyučujícími. 

 

2.6 Rektorka informovala o setkání s doc. Mauritzovou. Byl schválen kurz Administrátor ve  

       zdravotnictví (4 měsíční), tento kurz by mohla realizovat pouze vzdělávací zdravotnická zařízení.  

       Tento kurz má teprve vzniknout. 

 

2.7 Ředitel informoval o podání projektu TAČR ve spolupráci s TUL a se Sdružením pro terciární  

       vzdělávání. Pokud by projekt prošel, získali bychom statut výzkumné organizace. 

 

2.9 Ředitel informoval o říjnové finanční kontrole z MŠMT. Tato kontrola proběhla v pořádku a VŠZ byla  

      dofinancována. 

 

2.10 Ředitel informoval o kurzu češtiny pro cizince – nakonec nebyl kurz zpoplatněn, kurz byl studenty  

        naplněn. 

 

2.11 Ředitel informoval o výměně nábytku v učebně č. 6 a 7 počátkem února. 

 

2.12 Ředitel informoval o fungování školy během vánočních svátků. Škola bude otevřena do pátku  

         20.12. 2019. Od pondělí 23. 12. 2019 do 1. 1. 2020 bude škola zavřena. Škola začíná 2. 1. 2020. 

         Kdo nemá dovolenou, požádá o možnost práce na home-office, jinak se dočerpává dovolená. Převádí  

         se 5 dní, pokud má někdo dovolené více, zažádá o převod dovolené do nového roku ředitele. 

 

2.13 Ředitel informoval o vánočním večírku. Proběhne v Bowling centru na Zličíně dne 18. 12. 2019 od  

        16:00. 

 

2.14 Rektorka informovala o prvních absolventech programu 4 + 1.  Z celé ČR celkem absolvovalo  

         5 studentů. 

 

2.12 Rektorka poděkovala PhDr. Procházkové a Dr. Pekarovi za aktualizaci metodického pokynu v oboru 

         ZZ, který by měl platit od letního semestru 2020. 

 

. 

 

Ad. 3 Diskuze 

 

3.1 Ing. Jexová požádala, aby jí byly hlášeny chyby v IS nebo v testech v rámci systému. 

 

3.2 Mgr. Škorpíková informovala o lednových a únorových státních zkouškách. Zkoušky proběhnou  

      27. 1.2020 (VS) a 3. 2. 2020 (ZZ). Bude potřeba zpracovat posudky vedoucích a oponentů bc. práce 

      a odevzdat je do poloviny ledna 2020. 

 

3.3 Mgr. Jansa informovala o možnostech výjezdu v rámci programu Erasmus+. Upozornila na problém  

     s přijíždějícími studenty a jejich umisťováním na praxe.  

 

3.4 Doc. Hamplová upozornila na 2 velké výzvy vypsané MZ. Pokud by škola neměla zájem se do  

      výzev přihlásit, přihlásila by se jako posuzovatel žádostí. 

 



3.5 Mgr. Turečková upozornila na potřebu stanovit téma a termín konference VŠZ. Termín konference byl  

      předběžně stanoven na čtvrtek 2. 4. 2020. 

 

 

Ad 4. Úkoly 

 

4.1 Seznámení se s novým IS. 

                                                                                         Termín: úkol trvá 

                                                                                         Odpovídají: všichni 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Kolářová 

Příští porada:  

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p. s. 


